
 gemeente  
 Hardinxveld-Giessendam 

 

 

  

 
 
 
 
Concept-besluitenlijst van de op maandag 29 januari 2024 gehouden openbare vergadering van 
de Werkgroep Duurzaamheid  
 
Locatie:  Gemeentehuis, vergaderruimte S.02 
Aanvang: 19.30 uur 
Einde:   21.15 uur 
Publiek:  geen 
 

Aanwezig zijn: 

Paul Hoogstraten,    voorzitter;  
 
Gert Maas,     
Wim de Ruiter,      
Koen Schouten,   raadsleden.  
 
Timon van Zessen,    burgerlid 
 
Jan Nederveen,    wethouder; 
 
Rick van der Pol, 
Merlijn Timmers,   programmaleider Duurzaamheid; 
 
Anneke Bode-Huizer,   plv. griffier (verslaglegging).  
 

Afwezig (m.k.): 

Willem Pors,     raadslid.  
 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom bij deze openbare vergadering 
van de Werkgroep Duurzaamheid.   
Er is een afmelding binnen gekomen van raadslid Willem Pors.  
 

2. Vaststellen agenda 

De voorliggende agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Vaststellen besluitenlijst van de vergadering op 20 oktober 2023 

De besluitenlijst van de vorige vergadering wordt ongewijzigd vastgesteld.  



 - 2 - 

4. Bijpraten hoofdonderwerpen Actuele onderwerpen   

De heer Merlijn Timmers geeft een toelichting op de volgende onderwerpen: 

a. Versnellingsprogramma warmte-regionaal 
Er ligt een uitwerking van de transitie: warmteprogramma biedt handelingsperspectief voor iedereen  
waarmee goed gewerkt kan worden. Het biedt ook voor woningen die niet op het warmtenet 
aangesloten kunnen worden, individuele oplossingen. Mooie bijkomstigheid is dat Fien Wonen hierbij 
weer aangehaakt is.  

b. Regionaal energie loket 
Omdat het contract met het regionaal energieloket af liep, heeft een aanbesteding plaats gevonden. 
Er gaat gewerkt worden onder de naam Platform Duurzaam Drechtsteden.   

c. Aanbesteding (pre) soorten management plan  SMP tbv lokale isolatieaanpak.  
Individuele inwoners moeten volgens de Flora- en Fauna wet een onderzoek laten doen naar 
beschermde flora en fauna als zij duurzaamheidsmaatregelen willen nemen. Om die plicht wat te 
verlichten wordt een Soorten ManagementPlan (SMP) opgesteld, waarin precies in beeld gebracht is, 
welke soorten op welke locatie te verwachten zijn. Dit onderzoek heeft een doorlooptijd van 2 jaar 
waarna een voorstel volgt voor maatregelen dat door de Omgevingsdienst gecheckt wordt. 
Bedoeling is om dit breed in te steken zodat veel projecten ingedekt worden.  

d. Aanbesteding lokale / regionale inzet (meerjaren) isolatieprogramma 
In mei gaat een aanbestedingstraject lopen voor een samenwerking op het gebied van het isolatie-
programma. Daarbij wordt met 5 van de 7 Drechtstedengemeenten samengewerkt.  

e. Inzet rond lokale energiesystemen 
Uitleg over het lokaal uitwerken van het gebruik van energie, op bijv. bedrijventerreinen.  

f. Stand van zaken windmolens Molenlanden 
Bijgepraat over de stand van zaken rond windenergie t.a.v. RES Gorinchem/Molenlanden. Nog voor 
de zomer volgt een raadsbesluit in Molenlanden. Er is informatie over opgevraagd, die deze week 
met de Ingekomen stukken van de gemeenteraad wordt meegestuurd.  

g. Locaties laadpalen 
Diverse werkgroepleden constateerden dat her en der laadpalen geplaatst zijn die op het trottoir / 
parkeerbuffer staan, wat vragen opriep.  
De heer Timmers licht een en ander toe. Het proces rond deze palen liep overigens al toen de 
Laadvisie 2023 werd vastgesteld.  
 

5. Dialoog over inzet, keuzen en resultaten 

Op vragen van de werkgroepleden geeft de heer Merlijn Timmers een uitleg over:  
 

a. CO2 voetafdruk 2020 – 2022  
Deze voetafdruk heeft betrekking op het gemeentelijk vastgoed. Uitstoot blijkt flink toegenomen.  
Grootste kostenpost is binnenbad en (iets minder) sporthal. Op verzoek van de werkgroepleden zal 
de heer Timmers deze presentatie ook een keer verzorgen in De Ontmoeting.   
 

b. Terugblik – van energie tot economie, 2023 
Er wordt gesproken over waar Hardinxveld-Giessendam staat t.o.v. andere gemeenten. Het Nationaal 
Isolatieprogramma werd gevolgd door andere gemeenten.  
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Hardinxveld-Giessendam valt op door de nuchtere aanpak. Als gemeente stellen we de inwoner voorop, 
er wordt zoveel mogelijk maatwerk aangeboden.  
 
De heer Timmers geeft de werkgroepleden mee dat rekening gehouden moet worden dat er op termijn 
een dialoog moet komen over windenergie, in relatie tot netcongestie. In de loop van dit jaar moet 
bekeken worden waar de gemeente staat t.o.v. de verplichtingen uit de RES.  
Verder zal vergroenen dit jaar nadrukkelijk aan de orde komen.  

c. Van energie tot economie, 2024 
Gesproken wordt over de gevolgen die te zien zijn nu het afvalbeleid (Diftar) zo nadrukkelijk onder de 
aandacht is gekomen.  
 

6.. Mogelijkheid stellen van vragen over recent verschenen informatie, die 
eerder geplaatst is op de lijst ingekomen stukken 

Dit agendapunt is bij het vaststellen van de agenda geschrapt omdat er geen ingekomen stukken waren 
die betrekking hadden op duurzaamheid.  
 

7. Vooruitblik volgend overleg en wensen t.a.v. de agenda/ invulling  

Het volgend overleg staat gepland op 18 maart 2024.  
Wensen t.a.v. de agenda kunnen worden aangeleverd bij de griffie.  
 

8. Rondvraag  

 
Gevraagd wordt om plaatsvervangend leden van deze werkgroep toe te voegen aan de whatsapp-
groep. Griffie regelt dat. (actie griffie) 
 

9. Sluiting 

 
De voorzitter dankt allen voor hun inbreng en aanwezigheid en sluit de vergadering om 21.15 uur.  
 
 
Voor dit verslag,  
Anneke Bode. 
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